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– Jestem alkoholikiem, mimo, że nie piję już 30 lat, bo ta choroba jest nieuleczalna – mówił do młodzieży Lech Dyblik. – Przyjąłem do wiadomości, że
będę umierał będąc alkoholikiem i mam taki chytry plan, że będę wtedy trzeźwy. (fot. Joanna Młynarczyk)

Polski aktor filmowy i teatralny, Lech Dyblik, spotkał się (3.11) z najstarszymi uczniami
Szkoły Podstawowej nr 1 i Szkoły Podstawowej nr 4 w Skierniewicach. Młodzieży
opowiedział o swojej walce z uzależnieniem alkoholowym.

– Można powiedzieć, że jestem specjalistą od profilaktyki, bo jestem alkoholikiem nie pijącym od 30
lat i rozmawiam z młodzieżą na temat – jak zauważyć niepokojące sygnały w życiu – mówi Lech
Dyblik. – Żadnej mądrej książki na ten temat nie napisałem, ale mam dużo swoich doświadczeń i o
tym rozmawiamy – podkreślił.

Zwrócił uwagę na to, że popularność pomaga w dotarciu do młodzieży.

– Pracując w show biznesie, a to bardzo atrakcyjna sfera dla młodych, łatwiej mi do nich dotrzeć.
Podczas tych spotkań, nie powtarzam plotek, opowiadam o sobie, a w tej opowieści oni odnajdują



fragmenty swojego życia, podobne sprawy i problemy - mówił aktor.

Spotkania w szkołach z aktorem odbyły się w ramach programu profilaktycznego „Kuszenie śmierci”,
o działaniu przeciw uzależnieniom, typu alkohol i narkotyki.

– To program kierowany do uczniów klas siódmych i ósmych – mówi Karolina Sałek, naczelnik
Wydziału Rozwoju Gospodarczego Sportu i Spraw Społecznych skierniewickiego ratusza. – Spotkania
odbywają się w niewielkim gronie uczniów, bo w ten sposób łatwiej dotrzeć do młodych i ostrzec ich
przed niebezpieczeństwem. Lech Dyblik ma swoje doświadczenia, przeżycia, potrafi dotrzeć do
młodzieży – dodaje.
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